
Ledamotsinitiativ
Äldrenämnden 2024-02-21
Föredragning av projektet Samverkan på riktigt.

Sommaren 2022 lanserades projektet Samverkan på riktigt:
https://www.haninge.se/aktuellt/2022/maj/samverkan-pa-riktigt-pa-hagagarden/

Initiativtagare var KSO, förvaltningschefen och Kommunalarbetareförbundet.
Projektet skulle genomföras på Hagagården, vilket ligger inom äldrenämndens
ansvarsområde. Syftet med projektet var “att göra ett omtag i arbetet med heltid som
norm. Vi vill pröva att skapa en ny arbetsorganisation på avdelningarna med små
arbetsgrupper, kontaktpersoner och genomförandeplaner och att utarbeta nya scheman
som är balanserade och fortsätter att minska behovet av timavlönade.”

Sommaren 2023 publicerades en rapport om utfallet av projektet, författad av Alamanco som
användes som konsulter under projektets gång. Rapporten finns som allmän handling
AN-2022-00099, handling nummer 9 (90), hos kommunen.

Tyvärr har äldrenämnden inte fått någon information om projektet. Eftersom projektet rör
väsentliga aspekter inom äldrenämndens verksamhetsområde såsom Heltidsresan,
arbetsorganisation, schemaläggning m m bör nämnden få information om projektet och vilket
utfallet blev och hur de goda exemplen kan spridas vidare.

Därför yrkar jag:

Att nämnden får en redovisning av projektet Samverkan på riktigt.

Att både arbetsgivarsidan och den fackliga sidan bjuds att redovisa projektet för nämnden.

Att samtliga ledamöter och ersättare får en kopia av slutrapporten från Alamanco (bif).
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